
Medlemsenkät 2015



”Vi vill locka ännu fler medlemmar till vår klubb. För att lyckas med detta arbete 
behöver vi din hjälp! Vi hoppas att du vill fylla i enkäten nedan och på så vis ge oss 
information om hur du vill att vår förening skall utvecklas och hur vi skall anpassa vår 
vision och våra mål. Vi är angelägna om att få ta del av dina synpunkter, idéer och 
förslag till förbättringar och hoppas att du vill ägna fem minuter åt att fylla i denna 
enkät för att dela dem med oss!”

Utskick via mail till medlemmar, länk på vår facebook och hemsida

Bakgrund – lyssna på medlemmarna 

Medlemsenkät 2015



Svarsfrekvens

• Enkäten var öppen mellan 30 
december och 16 januari

• Mail gick ut till 135 nuvarande 
eller fd medlemmar

• Totalt 87 svar (!)

• Mycket bra svarsfrekvens –
Tack alla som tog sig tid



Demografi

God blandning av åldrar samt av ”gamla” och nya medlemmar 
Relativt många svar från icke medlemmar men som tänker sig att bli medlem

Slutsats: Representativt urval av klubbens medlemmar som svarat



Intresseområden

Slutsats: Det ryms många intresseområden inom klubben



Varför medlem?

Bra träningsmöjligheter och god gemenskap viktiga komponenter

Gemenskapen. 
Att alla stöttar 

varandra.

Klubbens 
aktiviteter, anda 

och arbete passar 
mig och inkluderar 

alla

För att det var en 
fälttävlans klubb 
och att jag hört 
positivt om den

Utebanan med 
hinderparken

Att få deltaga i 
jaktridningen under 
höstsäsongen lyfter 
livskvaliteten då den 

innehåller så mycket….

betalt tillbaka 
licensavgift med 

jobb/starter

Vara försäkrad



Styrelsen?

Styrelsen får ett gott betyg  ”Bra+” – Jakt o Uteridning får högst betyg



Fler ideella insatser?

Kategori Antal

Något i utbyte 15

Känna sig välkommen 13

Kommunicera mer/bättre 6

Annan 5

Avtal 3

Totalsumma 42



Kommentarer
Aktiviteter för de som 
hjälper till, så att de 
tillsammans får en 
gemenskap i detta.

Att få möjlighet till att 
delta i träningar till 

reducerat pris.

Föreläsningar till 
subventionerade 

priser. En gratis start i 
valfri hemma tävling.

Erbjudanden, som 
tävlingslicensen betalad. Kanske 
gratis kurs för en tränare? Åka ut 
på våra träningar och prata med 

folk, så att de känner sig 
inbjudna till att delta. Då blir det 
mer personligt, och man känner 

att man är behövd.

Tycker licens 
systemet borde 

fungera. Kanske gratis 
träning / 

föreläsning??

….Föräldrar el vänner 
som hjälper till mkt 
kanske kan få gratis 

medlemskap 
klubbjacka el likn.

Fika, mat, någon 
rolig aktivitet som 

tack, clinic etc

Locka med att man får något 
för att ha hjälpt till. Ex jakten, 

att det skulle kosta någon liten 
peng även för medlemmar, 
och dem som hjälper till får 

vara med gratis

Nån bonus, gratis 
medlemskap, 

licens?

Att känna sig trygg och 
välkommen är viktigt, 
speciellt om man inte 

tillhör ursprungsgruppen.

Att locka med roliga 
stunder och 
aktiviteter

Fortsätta att jobba med hela bredden. 
Många av de som ställer upp som 

funktionärer mm är inte de faktiska 
ryttarna utan någon nära. Då är det 
extra viktigt att även de känner sig 
uppskattade och får något tillbaka. 

Det blir lätt att bara tävlingsprestation 
lyfts fram och premieras.

Genom att släppa in nya 
medlemmar. Har känt oss 

lite utanför då vi inte 
tränar för de hopptränare 

som finns i klubben.
Personlig inbjudan -

svårt att komma 
igång om man inte 

känner någon sedan 
innan.

Krav på att man ska 
hjälpa till minst en gång 

om man är medlem, 
kanske tala om hur 

trevligt det är!

Turordningssystem 
så alla måste delta 

någon gång!

Svår fråga. Detta är 
väl något som alla 
föreningar brottas 

med.



Fungerar idag?

Kategori Antal

Övedsandan 26

Satsning på bredd o variation 6

Träning o Tävlingsverksamhet 6

Lokaliteter 5

Aktiv hemsida o fb 3

Jakter 3

Bra organisation 3

Annat 2

Totalsumma 54



Kommentarer

Att behålla 
Övedsandan!! Den goda 

gemenskapen

Gemenskapen, o 
att alla behandlas 

lika.

Trevlig stämning och ett 
gott bemötande från Er 
"gamla" medlemmar. 

Man känner sig 
välkommen..

klubben har snabbt byggt 
upp et bra varumärke! 
verksamheten är bra 

strukturerad

Den trevliga 
o normala 

stämningen

….Att alla känner sig 
välkomna oavsett ålder, 

häst eller 
utbildningsståndpunkt.

Det inkluderande 
arbetet. Att klubben är 
till för alla oavsett nivå 
och intresseinriktning 

(inom häst såklart).
Fortsätta med bredd för både 

tävlings och hobbyryttare. 
Även om man inte tävlar vill 

man ha bra tränare och 
träningsmöjligheter

variationen i klubben är 
bra, verkar finnas något 
för alla, bra tränare, bra 

föreläsningar. Aktiv 
klubb.

Fälttävlan och 
träningarna

Bra träningsmöjligheter på öppna 
banor (fruktträdgården är ju helt 
optimal då där finns tillgång till 

dressyrbana, hoppbana och 
terränghinder (och numera 

ridrundor som jag inte hunnit 
testa).

….Sen är det även 
roligt att ni lägger ut 
ekipagen som tävlar 

för er på fb hemsidan 
när det gått bra :) Jakterna.

Bra 
organisering



Vidareutveckla?

Kategori Antal

Ridanläggning 12

Breddsatsning 9

Annat 8

Fler tävlingar 7

Fortsätt på samma sätt 7

Utveckla träningsverksamheten 6

Uteritter 6

Föreläsningar 5

Totalsumma 60



Kommentarer
Arbeta för att få till 

en egen 
anläggning med 

ridhus.
Tillgång till 

terrängbanan..

Egen anläggning som 
fungerar alla dagar på 

året tror jag är en 
förutsättning för att lyfta 

klubben ytterligare.

Om möjligt att få kunna 
anlägga en 

dressyr/träningsbana 
som inte blir hård vid 

torrt väder eller hal vid 
regn

Erbjud WE-träning, arbete 
på långa tyglar, 

grundarbete. Ser att det 
saknas mycket i 
grundridningen.

Inte bara lyfta 
fram de som 
visar sig på 

tävlingsbanorna.

En egen eller arrenderad 
anläggning med plats för 
permanent terrängbana, 

ridbana och ridhus -
önskedröm. .

Islandshäst och 
grundträning för 

islandshäst. 
Träningsmöjlighet för 

dressyrtränare när man 
rider islandshäst.

Träning gällande gångarter, 
hästmassage, forum kring 

uppbyggnad av meningsfulla 
och bra hagar, sadelkunskap ch
hur man ser och känner att den 
är bra för hästen och ryttaren.

Satsa lite till på de 
lite äldre ryttarna 
(vilket ni börjat på 

nu) 

Fånga fler 
hobby ryttare 

det finns 
mängder!

Hopplag, kanske ett ungdomslag... 
Någon slags sommarcup i 

hoppning (eller dressyr mm och 
för storhästar osså kanske), med 

lite finare priser. Clinics. Fler pay’n
jump.

Ridläger för barn och 
ungdomar. Kanske 

även för vuxna...det 
hade varit himla kul.

Var noga med info 
till nya 

medlemmar. Det är 
inte lätt att komma 

utifrån och inte 
känna någon.

Fler sektioner: 
Islandshäst, 
Western ev
körning….

….Fler gemensamma 
möten bland dels 

ponnyungdomarna 
men också oss lite 

äldre.

mer pay and jump
Cross ride,  mer 

lagtävlingar och mer 
tävlingar på klubben. 

Gemensamma 
uteritter.

….Ungefär samma upplägg 
som förjakterna men att 

man tränar lite på de olika 
hindren och vad man tex 
ska tänka på när det går 

uppför, nerför och genom 
vatten mm... 



Sammanfattningsvis

• Stort engagemang och mycket bra input att använda framöver 
för att kunna vidareutveckla klubben

• Många trycker på vikten att behålla den goda ”Övedsandan” och 
att satsa väldigt brett på områden kring häst.

• Egen anläggning en önskedröm


